

書院同寅訪問香港樹仁大學 15/3/2007

College Members visited Hong Kong Shue Yan University

(右起) 香港樹仁大學校監胡鴻烈博士、書院校友會副會長何萬森先生、院長馮國培教授、書院校董會主席岑才生先生、院務主任李雷寶玲女士及香港樹仁大學註冊主任張國平先生合照。

(From left) Dr Henry H L Hu, President of Hong Kong Shue Yan University, Mr Ho Man Sum, Vice President of College Alumni Association, Professor Fung Kwok Pui, College Head, Mr Shum Choi Sang, Chairman of College Board of Trustees, Mrs Christina Li, College Secretary and Mr Cheung Kwok Ping, Registrar of Hong Kong Shue Yan University, posed a group photo.



2006/2007 年度畢業班分系團體照 23/3/2007 & 30/3/2007

Departmental Group Photo Sessions for the Graduating Classes of 2006/2007



各系會及宿生會為本屆畢業班同學舉行歡送會。
Farewell Gatherings by departmental societies and hall associations on the UC campus.



各系畢業生與院長馮國培教授、輔導長劉行榕教授及學系老師拍照留念。
Graduating classes of 2006/2007 taking group photos with Professor Fung Kwok Pui, College Head, Professor Alaster Lau, Dean of Students and teachers of their departments.

文化藝術活動 —— 利漢楨先生夜話 29/3/2007

Arts and Cultural Activities —— Mr Lee Hon Ching's Night Talk



院長馮國培教授(右)致送紀念品予嘉賓講者利漢楨先生。
Professor Fung Kwok Pui, College Head (right), presenting souvenir to the guest speaker, Mr Lee Hon Ching.



利先生向參與者講解其創作經驗。
Mr Lee shared his artistic experience with the participants.

南開大學訪問聯合書院 29/3/2007

Nankai University visited United College



南開大學一行六人的交流團，由該校辦公室副主任張亞輝博士(右四)率領，訪問聯合書院，輔導長劉行榕教授(右五)親自接待。

The delegation from Nankai University, led by Dr Zhang Ya Hui, Deputy Director of the University's General Office (fourth from right), visited United College. They were received by Professor Alaster Lau, Dean of Students (fifth from right).

書院午餐講座 —— 駐院作家倪匡先生 13/4/2007

The College Friday Luncheon —— On-campus Writer, Mr Ngai Hong



教職員向倪匡先生索取簽名和合照。
Teaching staff warmly asked for Mr Ngai Hong's signature and photo-taking.

倪匡先生在他曾就讀的香港堅道147號聯合書院舊校址相片前留影。

Mr Ngai Hong took a photo in front of the picture of the old campus of United College which was located at No 147, Caine Road, Hong Kong.

